
Sitno, 2019-09-24 

 

Protokół  

z posiedzenia Komisji Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 24 września 2019 r. 

 

 

Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony Zdrowia i Sportu w składzie: 

1. Kamil Pyś – Przewodniczący Komisji 

2. Roksana Natalia Kotarska – Wiceprzewodniczący Komisji 

3. Krzysztof Zwolak – Członek Komisji 

 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Prokopowicz – Podinspektor ds. Obsługi Rady Gminy, Samorządu i Archiwum; 

2. Władysław Wydmański – Przewodniczący Rady Gminy Sitno; 

3. Teresa Baran – Koordynator Placówek Oświatowych; 

4. Dominika Witkowska – Przedstawiciel Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Gminy Sitno 

i Okolic C.L.; 

5. Teresa Twardziszewska – Prezes Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Gminy Sitno  

i Okolic C.L., Dyrektor Zespołu Szkół w Kornelówce; 

6. Joanna Zosik – Kalbarczyk – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Cześnikach; 

 

 

Na spotkaniu w dniu 24.09.2019 r. Komisja Oświaty, Pomocy Społecznej, Ochrony 

Zdrowia i Sportu rozmawiała na następujące tematy: 

 

1. Organizacja roku szkolnego 2019/2020; 

2. Progi zwalniające koło szkoły w Sitnie; 

3. Dowożenie – organizacja kursów i przystanków autobusowych; 

4. Protokół kontroli prawidłowości pobrania i wykorzystania dotacji oświatowej – zalecenia 

pokntrolne;  

 

Przedstawiciele ze Stowarzyszenia Rozwoju i Promocji Gminy Sitno i Okolic C.L. 

wystąpiły z prośbą o umożenie kwoty zwrotu niesłusznie pobranej dotacji w wysokości 

58 609, 36 zł. Zwrócili się również o zwrot środków za remonty szkół oraz wymianę pieca  

w szkole stowarzyszeniowej. 

Komisja w sposób szczegółowy zapoznała się z wnioskami Przedstawicieli 

Stowarzyszenia. Komisja wraz z Przedstawicielami Szkół jak i Stowarzyszenia rozmawiała na 

temat protokołu pokontrolnego. Protokół pokontrolny dotyczył niesłusznie pobranej dotacji za 

dzieci poniżej 2,5 r.ż., które zgodnie z ustawą i statutem stowarzyszenia nie powinny być 

przyjęte do Niepublicznego Przedszkola w Kornelówce oraz dzieci 5 letnie które uczęszczały 

do oddziałów przedszkolnych zorganizowanych przy szkołach podstawowych wraz z dziećmi                 

6 letnimi. Dzieci 5 letnie zakwalifikowane zostały do dotacji razem z dziećmi 6 letnimi                 

w jednym oddziale przedszkolnym w wykazane w „Rozliczeniu dotacji oświatowej 

otrzymanej z budżetu Gminy Sitno za 2018 r. Dzieci 5 letnie powinny być rozliczane                   

w wysokości dotacji należnej dzieciom 5 letnim, natomiast dzieci 6 letnie wg. dotacji należnej 



dzieciom 6 letnim. Organ prowadzący (stowarzyszenie) przedstawił do otrzymania dotacji na 

dany miesiąc wszystkie dzieci, jako oddział przedszkolny w szkole podstawowej. 

Komisja nie wypracowała stanowiska w powyższym temacie. Stwierdziła, że sama nie 

jest w stanie zadecydować co zrobić w danej sytuacji. O tym czy kwota będzie do zwrotu czy 

też zostanie umorzona zadecyduje Rada Gminy. 

 

Na spotkaniu została wybrana Wiceprzewodnicząca Komisji Pani Roksana Kotarska. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

    

 

Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Pomocy Społecznej,  

  Ochrony Zdrowia i Sportu  

     Kamil Pyś 

 

 

 


